
Vragen Rijswijks Belang voor het Vragenuur van Forum Samenleving 5 september 2023:

RIB 23-065 Stand van zaken Stay@7 

1. Waarom is Stay@7 tijdens de procedure niet gesloten, totdat de exploitant zijn zaken 
op orde had? 

2. Waarom krijgt iemand zoveel ruimte/kansen, terwijl al blijkt uit het verleden dat er 
geen rekening is gehouden met de regels vanuit de gemeente mbt de 
omgevingsvergunning

3. Hoe kan het dat een ondernemer die zich stelselmatig niet aan de afspraken houdt, 
toch door mag gaan met Stay@7

4. Hoe wordt in de toekomst voorkomen dat arbeidsmigranten uitgebuit gaan worden 
door deze exploitant mbt de "huurprijzen". Is hier vanuit de gemeente toezicht op? 
Zo nee, waarom niet?

5. U geeft aan in de toekomst te blijven monitoren, kunt u aangeven hoe u dit gaat 
doen en hoelang u dit blijft doen? Wie gaat het maximale 6 maanden verblijf 
controleren en hoe gaat u dat controleren?

6. En als laatste vraag, is het personeel gecontroleerd op juistheid van de benodigde 
papieren, zoals bijvoorbeeld, SVH en BHV
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